

# ARKITEKTURSEKTIONENS

## Megarådsmöte

2 juni 2021

Plats: Zoom

Fika: Lunch

Närvarande: Vendela Folke (Ordförande), Julia Nordholm/Julia d.ä (Vice ordförande), Pernilla Karlsson (Kassör), Gottfrid Björk (Las), Julia Nordlöf/Julia d.y (Pas), Emilia Eckerlid (Kommunikatör), Robbin Modigh (Sekreterare), Niklas Malmrot, Lukas Lindell.

ordförande öppnar mötet 12.18

1. fika samkväm

2.

3. övriga frågor

Lukas var på pubråd huruvida Nollepubrundan kommer bli av eller inte. Mötet kom fram till ett preliminärt datum; 8 september. Blir det inte av så sker det 6:e oktober. Båda är onsdagar.

Den 2 augusti blir nästa möte om hur det blir. Skulle det inte ske någon av dessa dagar blir den inte av alls.

Vi kan behöva reflektera över märken.

Emilia delar processen bakom att göra ett märke samt är det bra att ha en dialog tidigt för flexibilitet.

Behövs talas om för styrelsen att "om vi ska ha nollepubruna och köpa in märken" så ska budgeten revideras.

Megarådet fortsätter diskussioner om märken och extramärken.

\*från 19 juni och fram kommer bara 5 personer få ha access till bygget. Julia Nordholm, Vendela, Niklas, Cornelia och Pernilla.

Mötet avslutas 12.34